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W WOJNICZU 

Rada Miejska w Wojniczu 

Radni - Sesja 

Protokół nr XXVIII/2021 

XXVIII Sesja w dniu 25 października 2021 

Obrady rozpoczęto 25 października 2021 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:40 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Marek Bachara 

2. Bożena Budyn 

3. Roman Chamioło 

4. Janina Chrapusta 

5. Wojciech Derlaga 

6. Marcin Dulowski 

7. Stanisław Karpiel 

8. Aneta Kawa 

9. Augustyn Kubis 

10. Bogdan Kurek 

11. Tadeusz Kurek 

12. E-dwar-d-M-i-Gh-a-l-i-k 

13. Grzegorz Opioła 

14. Tadeusz Pawlina 

15. Janina Sosin 

1. Otwarcie sesji. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ - otworzył XXVIII sesję Rady Miejskiej w Wojniczu. 

Powitał serdecznie wszystkich zebranych. Powitał Państwa Radnych, Pana Burmistrza, 

Panią Skarbnik, Panią Sekretarz. 

Powitał wszystkich Gości, Państwa Sołtysów oraz oglądających transmisję internetową. 

Poinformował, że zachowywane są nadal wzmożone środki bezpieczeństwa w związku z 

COVID-19. 



Państwo Sołtysi oraz Przewodniczący Zarządu Miasta Wojnicz uczestniczą w sesji w innych 

salach. Jeżeli ktoś z nich chciałby zabrać głos, to w punkcie „Wolne wnioski" może podejść 

na główną salę obrad, gdzie będzie mógł się wypowiedzieć. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zarządził sprawdzenie quorum na 

tabletach, po czym stwierdził prawomocność obrad. W sesji wzięło udział 11 radnych. 

Nieobecni byli Radni: 

- Wojciech DERLAGA, 

- Bogdan KUREK 

- Edward MICHALIK, 

Radny p. Marcin DULOWSKI się spóźnił. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Tadeusz BĄK — Burmistrz Wojnicza 

2. Leszek ZĄBKOWSKI — Z-ca Burmistrza Wojnicza 

3. Joanna ZAJĄC — Skarbnik Gminy 

4. Agnieszka DĄBROŚ — Sekretarz Gminy 

5. Jacek KUREK — Radny Rady Powiatu Tarnowskiego 

6. Witold KRZAK — Adwokat 

7. Agata BIERNACKA — Dyrektor GOPS 

8 Barbara KIEĆ — Kierownik Referatu GPiN 

oraz 13 Sołtysów Gminy Wojnicz. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 



3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXI/238/2020 Rady Miejskiej w Wojniczu 

z dnia 28 grudnia 2020 r. w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczych Straży Pożarnych 

zmienionej uchwałą nr XXIV/279/2021 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

oraz zmienionej uchwałą nr XXVI/300/2021 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 29 lipca 2021 

r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Wojnicz na lata 2021-

2030. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę Wojnicz porozumienia o związaniu 

grupy zakupowej gmin w celu wspólnego przygotowania i przeprowadzenia postępowań o 

udzielenie zamówień publicznych i udzielania tych zamówień. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Wojniczu nr 

XXVII/318/2021 z dnia 3 września 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia na powierzenie Gminie Wojnicz prowadzenia zadania pn. „zagospodarowanie i 

utrzymanie wysp rond zlokalizowanych na terenie Gminy Wojnicz w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 975 w Wojniczu". 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wojnicz. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wojnicz. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zakupu nieruchomości do zasobu nieruchomości Gminy 

Wojnicz. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wojnicz. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i zagospodarowania przestrzennego Gminy Wojnicz. 

19. Zapytania i interpelacje. 

20. Wolne wnioski. 

21. Zamknięcie obrad sesji. 



Zapytał następnie, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie porządku obrad? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem przedstawionego porządku 

obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Stanisław Karpiel, 

Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Tadeusz Kurek, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina 

Sosin 

NIEOBECNI (4) 

Wojciech Derlaga, Marcin Dulowski, Bogdan Kurek, Edward Michalik 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji Rady Miejskiej. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — poinformował, że Protokoły z dwóch ostatnich 

sesji, z sesji zwyczajnej oraz sesji nadzwyczajnej były wyłożone do wglądu w Urzędzie 

Miejskim oraz dostępne na tabletach. 

Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do tych protokołów? 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem protokołu Nr XXVI/2021 z sesji 

Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 29 lipca 2021 r. oraz protokołu Nr XXVII/2021 z 



nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 3 września 2021r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji Rady Miejskiej.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Stanisław Karpiel, 

Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Tadeusz Kurek, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina 

Sosin 

NIEOBECNI (4) 

Wojciech Derlaga, Marcin Dulowski, Bogdan Kurek, Edward Michalik 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

Z-ca BURMISTRZA — w imieniu Pana Burmistrza złożył sprawozdanie z działalności 

Burmistrza Wojnicza oraz działalności Urzędu od czasu ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

2 sierpnia — podpisana została umowa dotycząca budowy boiska do siatkówki plażowej w 

Dębinie Łętowskiej, dostawę i montaż bramek oraz piłki nożnej, bramek do piłki nożnej oraz 

zestawu do koszykówki. Inwestycja warta jest blisko 25 000 zł, z czego 15 000 zł to Grant, 

który Gmina otrzymała z fundacji Lafarge Wspólnie. 

3 sierpnia — podpisane zostały dwie umowy z Przedsiębiorstwem Drogowo-Mstowym z 

siedzibą w Jaśle na łączną kwotę 3 523 375 zł, które dotyczą remontu dróg gminnych. W 

ramach inwestycji wyremontowane zostaną odcinki drogi w ciągu ulic Krakowska - 

Tarnowska w Wojniczu na długość 1 km wraz z remontem sygnalizacji świetlnej oraz w ciągu 

ulic Warszawska - Jagiellońska - Konopnickiej w Wojniczu na długości ponad 1 km. Zadania 

te zostały dofinansowane z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w kwocie blisko 2 000 000 

zł. 



5 sierpnia — odbyła się skromna uroczystość przy Pomniku Lotników Alianckich w Dębinie 

Zakrzowskiej. 

15 sierpnia — odbyły się Dożynki Gminne w Łukanowicach. Uroczystość rozpoczęła się Mszą 

Świętą w Kolegiacie wojnickiej, po której odbył się festyn dożynkowy. Ważnym punktem 

programu był obrzęd dożynkowy, który wykonał Zespół Pieśni i Tańca Echo Doliny. 

Podziękował wszystkim, którzy włączyli się w przygotowanie tego Święta Plonów. 

25 sierpnia — w Delegaturze Małopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Tarnowie oficjalnie 

podpisana została umowa na remont dróg gminnych wraz z pozyskaniem środków z 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 2021 rok. 

31 sierpnia — podczas spotkania z Sołtysami zorganizowanego w Dworku Paderewskiego w 

Kąśnej Dolnej przez Stowarzyszenie Sołtysów Ziemi Tarnowskiej i Starostwo Powiatowe w 

Tarnowie rozstrzygnięty został konkurs na najlepszego Sołtysa Ziemi Tarnowskiej 2020. Z 

Gminy Wojnicz wyróżniona została sołtys lspu Monika Bieniaś, a zasłużonym Sołtysem za 

wieloletnią pracę został Tadeusz Kurek. 

1 września — odbyły się uroczystości pod pomnikiem Niepodległości w Wojniczu, aby oddać 

hołd poległym żołnierzom, którzy ponad 82 lata temu stanęli w obronie Ojczyzny. 

8 września — podpisana została umowa na termomodernizację budynku Szkoły Podstawowej 

przy ulicy Szkolnej w Wojniczu na kwotę 4 840 050 zł. Inwestycje otrzymała dofinansowanie 

ze środków Unii Europejskiej w wysokości blisko 2 800 000 zł. 

10 września - podpisana została umowa na kwotę 934 800 zł, która dotyczy budowy stołówki 

szkolnej wraz z zapleczem w Szkole Podstawowej w Wojniczu. Gmina Wojnicz otrzymała 

dofinansowanie w wysokości niespełna 680 000 zł z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych na realizację tej inwestycji. 

10 września — odbyła się Jubileuszowa i dziesiąta edycja "Narodowego Czytania". 

17 września — odbył się pierwszy Wojnicki Festiwal Smaku. Podczas wydarzenia odbył się 

konkurs na najsmaczniejszą potrawę. Każde z Kół Gospodyń Wiejskich mogło pochwalić się 

swoim kunsztem kulinarnym. 



19 września — już po raz siódmy odbyły się Dni Wikliny, którego organizatorem było 

Stowarzyszenie Wiklina Przyjazny lsep, przy współpracy z Gminnym Ośrodkiem Kultury w 

Wojniczu. 

W trakcie trwania wydarzenia wręczone zostały odznaczenia Honorowych Dawców Krwi 

Zakrzów dla osób, które zasłużyły się w dziedzinie promowania krwiodawstwa. Inicjatorem 

tego przedsięwzięcia był pan Marek Bachara, któremu serdecznie podziękował. 

27 sierpnia — w ramach pozytywnie ocenionych wniosków Programu Sportowa Polska - 

Edycja 2021 z Ministerstwa Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu, wśród 73 inwestycji z 

całego kraju wybranych do dofinansowania z zakresu rozwoju lokalnej infrastruktury 

sportowej znalazła się gmina Wojnicz. Gmina pozyskała dofinansowanie w wysokości 1 280 

478 zł na realizację zadania pod nazwą Budowa boiska wielofunkcyjnego i boiska do piłki 

nożnej w Lukanowicach. 

28 września — podpisano umowę na realizację inwestycji dotyczącej termomodernizacji 

Wiejskiego Domu Kultury w Wielkiej Wsi na kwotę 289 756 zł. Inwestycja otrzymała 

dofinansowanie ze środków Unii Europejskiej w wysokości 168 540 zł. Dobrą wiadomością 

jest również to, że gmina Wojnicz zajęła 147 miejsce z ponad 600 gmin w rankingu 

finansowym samorządów terytorialnych w Polsce za 2020 rok w kategorii gmina miejsko-

wiejska. Jest to awans o 93 miejsca w stosunku do roku poprzedniego. Uzyskany wynik, to 

motywacja do dalszej wytężonej pracy na rzecz Gminy i jej mieszkańców. Tego dnia 

zakończyły się również prace konserwatorskie i restauratorskie przy Figurach Świętego 

Piotra i Świętego Pawła z 1873 roku przy Kaplicy pod wezwaniem Matki Bożej Loretańskiej 

w Wojniczu. Całość wykonanych prac konserwatorskich tych figur wyniosła 28 848 zł, z 

czego 12 205 zł pozyskany dofinansowanie z Województwa Małopolskiego. 

30 września — podpisana została umowa na kwotę 371 292 zł, która dotyczy rozbudowy 

boiska szkolnego Publicznej Szkoły Podstawowej w Loponiu. Inwestycja otrzymała 

dofinansowanie z Województwa Małopolskiego z Programu Małopolska Infrastruktura 

Rekreacyjno-Sportowa MIRS wysokości 118 790 zł. 

2 października — odbył się zjazd Oddziału Gminnego Związku Ochotniczych Straży 

Pożarnych Rzeczypospolitej Polskiej w gminie Wojnicz, w trakcie którego został wybrany 

nowy Zarząd na 5-letnią kadencję. Prezesem Oddziału Gminnego OSP RP został Sebastian 

Wróbel, natomiast komendantem Radosław Kłusek. 

5 października — podpisana została umowa na kwotę 215 250 zł, w ramach której Wiejski 



Dom Kultury w Grabnie zostanie rozbudowany i powiększony o dodatkowe pomieszczenie 

garażowe na potrzeby OSP w Grabnie. Inwestycja otrzymała dofinansowanie z 

Województwa Małopolskiego z Programu Małopolskie Remizy w wysokości 60 000 zł. 

11 października — Pan Burmistrz odbył spotkanie robocze w Krakowie z Wicemarszałkiem 

Województwa Małopolskiego Łukaszem Smółką. Spotkanie dotyczyło spraw bieżących 

dotyczących inwestycji w gminie Wojnicz, między innymi planowanej rewitalizacji Rynku w 

Wojniczu. 

13 października — zakończył się remont zewnętrzny toalety publicznej, zlokalizowanej na 

Placu Targowym w Wojniczu. Koszt wyniósł niespełna 75 000 zł. 

14 października — w Domu Grodzkim w Wojniczu zorganizowano obchody Narodowego Dnia 

Edukacji, podczas których Pan Burmistrz wręczył stypendia i nagrody Burmistrza Wojnicza. 

Stypendium otrzymało 21 szczególnie uzdolnionych uczniów uczących się w publicznych i 

niepublicznych szkołach podstawowych na terenie gminy Wojnicz. Oprócz stypendium 

przyznanych zostało również 17 nagród dla dyrektorów i nauczycieli wojnickich placówek 

oświatowych. 

Tego dnia Pan Burmistrz odbył również spotkanie z Wojewodą Małopolskim Łukaszem 

Kmitą. W trakcie spotkania poruszane były między innymi kwestie remontów dróg w Gminie 

oraz możliwości pozyskania dofinansowania na ich realizację. Spotkanie było również okazją 

do zaproszenia Pana Wojewody na uroczystości "Złotych Godów", które odbędą się 9 

listopada. W trakcie trwania uroczystości będą wręczone również odznaczenia państwowe. 

15 października—w Delegaturze Małopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Tarnowie 

Burmistrz odebrał czek na kolejne dofinansowanie na kwotę 400 200 zł w ramach Programu 

"Cyfrowa gmina". 

19 października — podpisana została umowa na kwotę 2 466 259,56 zł, która dotyczy 

budowy sieci wodociągowej wraz z hydrofornią w miejscowości Sukmanie, oraz części 

miejscowości Milówka, Olszyny, Wielka Wieś w gminie Wojnicz. 

Inwestycja otrzymała dofinansowanie w 100% dofinansowane z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych. Przez miesiąc wrzesień i październik Burmistrz uczestniczył w cyklu 

zebrań wiejskich na terenie całej naszej Gminy. Na zebraniach poruszane były istotne 

kwestie dotyczące sołectw i ich mieszkańców, między innymi kwestia podział funduszu 

sołeckiego na 2022 rok. 

Koniec Spisu Powszechnego, to okazja do podziękowania wszystkim, którzy wypełnili 



obowiązek spisowy i wzięli udział w badaniu. Podziękował wszystkim, którzy przez ostatnie 6 

miesięcy nieustannie przypominali, że wszyscy liczymy się dla Polski i każdy z nas powinien 

wziąć udział w Spisie Powszechnym. 

Poinformował o kolejnym sukcesie i ogromnych środkach finansowych, które Gmina 

otrzymała w dniu dzisiejszym na realizację inwestycji w Gminie. Pan Burmistrz właśnie w 

Delegaturze Małopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Tarnowie odbiera promesę w 

wysokości 10 000 000 zł otrzymanych w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład, Program 

Inwestycji Strategicznych. 

Pozyskane środki przeznaczone zostaną na zrealizowanie dwóch zadań: Rewitalizacja 

Pałacu Dąmbskich w Wojniczu w kwocie 4 000 000 zł. Inwestycja ta zakłada roboty 

budowlane w budynku Pałacu, które pozwolą na zahamowanie jego degradacji. 

Drugi — to budowa kanalizacji sanitarnej Gminy Wojnicz, etap II dla części miejscowości 

Lukanowice w kwocie 6 000 000 zł. 

Inwestycja obejmuje budowę kanalizacji sanitarnej z pompowniami ścieków i niezbędną 

infrastrukturą. Podziękował Panu Premierowi Mateuszowi Morawieckiemu, Panu Posłowi na 

Sejm Wiesławowi Krajewskiemu oraz Panu Wojewodzie Łukaszowi Kmicie za udzielone 

dofinansowanie, 

6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2021 rok. 

P. Skarbnik — poinformowała, ze zmiany wprowadzone tą uchwałą polegają na zwiększeniu 

planu dochodów budżetu o kwotę 257 579,33 zł, zmniejszenie planu przychodów budżetu o 

kwotę 4 000 000zł i zmniejszeniu planu wydatków budżetu o kwotę 3 742 420,67 zł. 

W zakresie przychodów zmniejsza się przychody z tytułu planowanego do zaciągnięcia w 

bieżącym roku kredytu lub pożyczki o kwotę 4 000 000 zł. 

Jeśli chodzi o zmiany w zakresie dochodów, to zwiększa się dochody z tytułu dzierżawy 

infrastruktury kanalizacyjnej, zwiększa się dochody z tytułu opłat cmentarnych, z podatków i 

opłat lokalnych, zwiększa się subwencję oświatową, zwiększa się dochody na realizację 

projektu pod nazwą "Laboratoria przyszłości". Zwiększa się dochody ze zwrotu kosztów 

wychowania przedszkolnego za dzieci będące mieszkańcami innych gmin, a uczęszczające 

do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych na terenie gminy Wojnicz. Wprowadza się kolejną 

transzę refundacji na realizację zadania pod nazwą „Transport osób mających trudności w 

samodzielnym dotarciu do punktu szczepień, w tym osób niepełnosprawnych oraz 

organizacja telefonicznego punktu zgłoszeń potrzeb transportowych i informacji o 

szczepieniach przeciwko wirusowi SARS-CoV-2. Zwiększa się dochody z tytułu otrzymanej 



darowizny na działalność Placówki Wsparcia Dziennego w Wojniczu, zmniejsza się dochody 

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg oraz zmniejsza się dochody z Krajowego Funduszu 

Szkoleniowego na doskonalenie zawodowe 

nauczycieli Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Wielkiej Wsi. 

Zmniejsza się dochody z tytułu wpłat za pobyt w Domach Pomocy Społecznej oraz 

zmniejsza się dochód dotacji na modernizację budynku i stadion Olimpii Wojnicz w wyniku 

przesunięcia realizacji tego zadania na rok 2022. 

Jeśli chodzi o zmiany w zakresie wydatków, to zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę 392 

007,82 zł. 

Jeśli chodzi o zmiany w zakresie wydatków majątkowych, to zwiększa się wydatki majątkowe 

na modernizację budynku OSP.i świetlicy w Więckowicach, na modernizację budynku OSP 

w Zakrzowie, na realizację Projektu Laboratoria Przyszłości i na modernizację Pałacu 

Dąmbskich w Wojniczu. Ponadto zmniejsza się wydatki majątkowe na rozbudowę sieci 

wodociągowej na terenie gminy Wojnicz w latach 2016-2018 o zwrócony podatek VAT, 

zmniejsza się wydatki na modernizację dróg w ramach Funduszu Ochrony Gruntów Ornych. 

Zmniejsza się wydatki na asfaltowanie, na asfaltowanie drogi w Łukanowicach w ramach 

funduszu sołeckiego oraz asfaltowanie drogi w Ispie - również w ramach funduszu 

sołeckiego. 

Zmniejsza się wydatki na realizację przedsięwzięcia "Głęboka termomodernizacja budynków 

użyteczności publicznej w miejscowości Wojnicz, Wielka Wieś" w wyniku przesunięcia 

realizacji tej inwestycji w zakresie finansowym na rok 2022. Zmniejsza się wydatki na 

modernizację budynku Szkoły Podstawowej w Milówce, na przebudowę części pomieszczeń 

Szkoły Podstawowej w Wojniczu z przeznaczeniem na stołówkę szkolną w ramach środków 

Rządowego Fundusz Inwestycji Lokalnych. 

Zmniejsza się wydatki na budowę PSZOK w Wojniczu. Zmniejsza się wydatki na wykonanie 

projektu oświetlenia ulicznego w Grabnie w ramach funduszu sołeckiego. 

Ponadto zmniejsza się wydatki na rewitalizację Rynku w Wojniczu i na modernizację 

budynku i stadionu Olimpii Wojnicz w wyniku przesunięcia realizacji tych inwestycji na rok 

2022. 

W ślad za dokonanymi zmianami, dokonano zmiany tabeli nr 3.- przychody i rozchody 

budżetu Gminy Wojnicz na rok 2021, 

tabeli nr 6 - wydatki do dyspozycji jednostek pomocniczych Gminy Wojnicz wyodrębnionych 

w ramach funduszu sołeckiego na 2021 rok, załącznika nr 1 - zestawienie planowanych kwot 

dotacji udzielanych z budżetu Wojnicz w 2021 roku oraz załącznika nr 3 — plan dochodów i 

wydatków na zadania realizowane na podstawie porozumień lub umów z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego oraz na podstawie porozumień lub umów z organami administracji 

rządowej w 2021 roku. 



W zmianach wprowadzonych tą uchwałą uwzględniono wnioski Rady Sołeckiej Biadolin 

Radłowskich, Olszyn, Ispu i Więckowic oraz uwzględniono wnioski w sprawie wprowadzenia 

dodatkowych przedsięwzięć w ramach funduszu sołeckiego sołectw: Łukanowic, lspu i 

Grabna. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXVIII/320/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2021 rok. 

Rada Miejska przystąpiła do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2021 rok.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Stanisław Karpiel, 

Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Tadeusz Kurek, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina 

Sosin 

NIEOBECNI (4) 

Wojciech Derlaga, Marcin Dulowski, Bogdan Kurek, Edward Michalik 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz, 

P. Skarbnik — poinformowała, że zmiany wprowadzone tą uchwałą, jeśli chodzi o załącznik nr 

1 - polegają na rozszerzeniu czasookresu prognozy o jeden rok, to jest do roku 2034, 

przyjmując planowane wartości dochodów i wydatków w oparciu o wytyczne dotyczące 



stosowania jednolitych wskaźników makroekonomicznych, opracowane przez Ministerstwo 

Finansów. Natomiast jeśli chodzi o rozchody, to w wysokościach planowanych spłatę rat 

kredytów przesunięto termin planowanego zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 

wysokości 4 000 000 zł z roku bieżącego do roku przyszłego i ten kredyt planuje się do 

spłaty w latach 2023-2034. Dostosowano plan odsetek od zaciągniętych kredytów i pożyczek 

w latach 2021-2034. 

Dostosowano kwotę długu w latach 2021-2033. 

Ponadto dostosowano plan dochodów, przychodów i wydatków roku 2021 do zmian 

wprowadzonych w budżecie. Dostosowano plan dochodów, przychodów, wydatków i 

rozchodów roku 2022 do kwot prognozowanych. 

Ponadto dostosowano plan przychodów przyszłego roku poprzez wprowadzenie przychodów 

z tytułu planowanego do zaciągnięcia kredytu. I zmniejszono kwotę wolnych środków, o 

których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy o finansach publicznych o kwotę 500 000 zł. 

Pozostała kwota w wysokości 703 679 zł wynika z niewprowadzenia wolnych środków z roku 

2020. 

Ponadto dostosowano inne pozycje wieloletniej prognozy finansowej, które wymagają 

zmiany w wyniku dokonanych korekt. 

Jeśli chodzi o zmiany w załączniku nr 2 - Przedsięwzięcia, to dostosowano łączne nakłady 

finansowe, limit zobowiązań i limit wydatków dat. następujących przedsięwzięć: 

- Rozbudowa sieci wodociągowej na terenie gminy Wojnicz w latach 2016-2018, 

- Głęboka termomodernizacja budynków użyteczności publicznej w Wojnicz, Wielka Wieś, 

- Budowa nowoczesnego punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych w Wojniczu, 

- Dowożenie i odwożenie uczniów do szkół, 

- Świadczenie usług w zakresie odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych od 

właścicieli zamieszkałych nieruchomości znajdujących się na terenie gminy Wojnicz, 

- Wykonanie planu zagospodarowania przestrzennego, 

- Zapewnienie dzieciom zamieszkałym na terenie gminy Wojnicz możliwości korzystania z 

wychowania przedszkolnego na zasadach określonych dla przedszkoli prowadzonych przez 

gminę Wojnicz, 

- Wykonanie projektów oświetlenia ulicznego na terenie gminy Wojnicz, 

- Budowa sieci wodociągowej w gminie Wojnicz w miejscowości Sukmanie oraz w części w 

miejscowości Milówka, Olszyny, Wielka Wieś wraz z hydrofornią, 

- Modernizacja budynku i stadionu Olimpii w Wojniczu, Rewitalizacja Rynku w Wojniczu, 

- Wykonanie projektu przebudowy ulicy Krzywej w Wojniczu, 

- Przebudowa części pomieszczeń Szkoły Podstawowej w Wojniczu z przeznaczeniem na 

stołówkę szkolną. 



Ponadto wprowadzono następujące nowe przedsięwzięcia: 

- Budowa boiska wielofunkcyjnego i boiska do piłki nożnej w Łukanowicach, 

- Wykonanie projektu parkingu przy cmentarzu, 

- Budowa sieci wodociągowej wraz z przyłączami przy ulicy Podlesie strona zachodnia w 

Wojniczu oraz w miejscowości Lopoń i Biadoliny Radłowskie w ramach środków Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych. 

- Budowa sieci wodociągowej w Wojniczu ul. Braci Mirochnów, również w ramach 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. 

- Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Wojnicz przy ulicy Wąwóz Szwedzki w 

ramach środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, 

- Budowa sieci wodociągowej w gminie Wojnicz w ramach środków Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXVIII/321/2021 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

Rada Miejska przystąpiła do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Stanisław Karpiel, 

Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Tadeusz Kurek, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina 

Sosin 

NIEOBECNI (4) 

Wojciech Derlaga, Marcin Dulowski, Bogdan Kurek, Edward Michalik 



8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXI/238/2020 Rady Miejskiej w Wojniczu 

z dnia 28 grudnia 2020 r. w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczych Straży Pożarnych 

zmienionej uchwałą nr XXIV/279/2021 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

oraz zmienionej uchwałą nr XXVI/300/2021 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 29 lipca 2021 

r. 

P. Skarbnik — poinformowała, że zmiany w tej uchwale dotyczą zwiększenia dotacji na 

zapewnienie gotowości bojowej dla jednostki OSP w Biadolinach Radłowskich o kwotę 2 500 

zł ze środków Rady Sołeckiej. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXVIII/322/2021 w sprawie zmiany Uchwały nr XXI/238/2020 Rady Miejskiej w Wojniczu z 

dnia 28 grudnia 2020 r. w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczych Straży Pożarnych 

zmienionej uchwałą nr XXIV/279/2021 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

oraz zmienionej uchwałą nr XXVI/300/2021 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 29 lipca 2021 

r. 

Rada Miejska przystąpiła do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXI/238/2020 Rady Miejskiej w Wojniczu z 

dnia 28 grudnia 2020 r. w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczych Straży Pożarnych 

zmienionej uchwałą nr XXIV/279/2021 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

oraz zmienionej uchwałą nr XXVI300/2021 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 29 lipca 2021 

r.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamiało, Janina Chrapusta, Stanisław Karpiel, 

Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Tadeusz Kurek, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina 

Sosin 

NIEOBECNI (4) 

Wojciech Derlaga, Marcin Dulowski, Bogdan Kurek, Edward Michalik 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Wojnicz na lata 2021-

2030. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformował, że Strategia Rozwoju jest jednym z dokumentów 

strategicznych Gminy, który Gmina powinna posiadać. Do tej pory Gmina posiadała 

Strategię opracowaną na lata 2014-2020 i ona jeszcze nie straciła 

ważności , natomiast konieczne jest opracowanie kolejnego dokumentu Strategii, który został 

opracowany i przedstawiony Państwu Radnym. Powiedział też, że projekt został 

zamieszczony w internecie z uwagi na sytuację pandemiczną. 

Opracowana Strategia obejmuje lata 2021-2030. Jest to dokument, który przedstawia 

najważniejsze uwarunkowania, cele, obszary działania planowane do zrealizowania na 

obszarze Gminy Wojnicz oraz perspektywy tych właśnie najbliższych lat. Dokument ten 

został przedstawiony na komisjach i jest obszernym dokumentem przedstawiającym 

diagnozę, potrzeby i problemy Gminy, które należy rozwiązać - od sytuacji ekonomicznej po 

sytuację infrastruktury technicznej, społeczną. Wszystkie aspekty zostały tam określone, 

przedstawione i zdiagnozowane. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ —zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

Z uwagi na przybycie na salę obrad Radnego, Pana Marcina DULOWSKIEGO, 

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził sprawdzenie quorum, co też uczyniono. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ —odczytał następnie sentencję projektu uchwały Nr 



XXVIII/323/2021 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Wojnicz na lata 2021-2030. 

Rada Miejska przystąpiła do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Wojnicz na lata 2021-2030.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Marcin Dulowski, 

Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Tadeusz Kurek, Grzegorz Opioła, Tadeusz 

Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (3) 

Wojciech Derlaga, Bogdan Kurek, Edward Michalik 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

P. Agata BIERNACKA - Dyrektor GOPS — poinformowała, że ustawą z dnia 10 grudnia 2020 

roku o zmianie niektórych ustaw wspierających rozwój mieszkalnictwa, rady gmin zostały 

zobowiązane do podjęcia uchwały określającej wzór wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzór deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

Zaproponowane wzory wniosku i deklaracji zawierają informacje, o których mowa w artykule 

7 ustawy z dnia 21 czerwca 2021 roku o dodatkach mieszkaniowych w brzmieniu 

obowiązującym. 

Projekt niniejszej uchwały przedkłada się w celu dostosowania do aktualnego stanu 

prawnego procedury realizacji niniejszego zadania. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 



Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały 

XXVIII/324/2021 w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

Rada Miejska przystąpiła do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Marcin Dulowski, 

Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Tadeusz Kurek, Grzegorz Opioła, Tadeusz 

Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (3) 

Wojciech Derlaga, Bogdan Kurek, Edward Michalik 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę Wojnicz porozumienia o zawiązaniu 

grupy zakupowej gmin w celu wspólnego przygotowania i przeprowadzenia postępowań o 

udzielenie zamówień publicznych i udzielania tych zamówień. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformował, że jest to zawiązanie grupy zakupowej, której 

przedmiotem działania będzie ubezpieczenie mienia od następstw nieszczęśliwych 

wypadków oraz odpowiedzialności cywilnej Gmin Zakliczyn, Pleśna, Wojnicz i Szczurowa. 

Liderem jest gmina Zakliczyn. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 

pytanie w sprawie projektu uchwały? 



Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały 

XXVIII/325/2021 w sprawie zawarcia przez Gminę Wojnicz porozumienia o związaniu grupy 

zakupowej gmin w celu wspólnego przygotowania i przeprowadzenia postępowań o 

udzielenie zamówień publicznych i udzielania tych zamówień. 

Rada Miejska przystąpiła do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę Wojnicz porozumienia o zawiązaniu 

grupy zakupowej gmin w celu wspólnego przygotowania i przeprowadzenia postępowań o 

udzielenie zamówień publicznych i udzielania tych zamówień. . 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Marcin Dulowski, 

Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Tadeusz Kurek, Grzegorz Opioła, Tadeusz 

Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (3) 

Wojciech Derlaga, Bogdan Kurek, Edward Michalik 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Wojniczu nr 

XXVII/318/2021 z dnia 3 września 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia na powierzenie Gminie Wojnicz prowadzenia zadania pn. „zagospodarowanie i 

utrzymanie wysp rond zlokalizowanych na terenie Gminy Wojnicz w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 975 w Wojniczu". 

Z-ca BURMISTRZA — poinformował, że jest to uchwała, która uchyla ostatnio podjętą 

uchwałę przez Radę w tej sprawie. Urząd Miejski przed poprzednią sesją posiadł informację 



o przekazaniu środków na utrzymanie dwóch wysp rond w Dębnie i Wielkiej Wsi z Urzędu 

Wojewódzkiego. Małopolski Urząd przekazał teraz informację, że jednak nie ma 

zabezpieczonych tych pieniędzy, więc wnosi się o podjęcie uchwały uchylającej tamtą 

uchwałę. W momencie, gdy Małopolski Urząd Wojewódzki zabezpieczy pieniądze na 

utrzymanie tych rond, to wtedy będzie podejmowana uchwała, która będzie obligowała 

Gminę do utrzymywania tych rond. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały 

XXVIII/326/2021 w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Wojniczu nr XXVII/318/2021 

z dnia 3 września 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia na 

powierzenie Gminie Wojnicz prowadzenia zadania pn. „zagospodarowanie i utrzymanie wysp 

rond zlokalizowanych na terenie Gminy Wojnicz w ciągu drogi wojewódzkiej nr 975 w 

Wojniczu". 

Rada Miejska przystąpiła do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Wojniczu nr 

XXVII/318/2021 z dnia 3 września 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia na powierzenie Gminie Wojnicz prowadzenia zadania pn. „zagospodarowanie i 

utrzymanie wysp rond zlokalizowanych na terenie Gminy Wojnicz w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 975 w Wojniczu".. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Marcin Dulowski, 

Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Tadeusz Kurek, Grzegorz Opioła, Janina 

Sosin 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 



Tadeusz Pawlina 

NIEOBECNI (3) 

Wojciech Derlaga, Bogdan Kurek, Edward Michalik 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wojnicz. 

P. Barbara KIEĆ — Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości — 

poinformowała, że uchwała dotyczy sprzedaży nieruchomości położonej w miejscowości 

Biadoliny Radłowskie o łącznej powierzchni 23 arów. Dla nieruchomości tej została wydana 

decyzja o warunkach zabudowy w zakresie budowy budynku mieszkalnego 

jednorodzinnego, zaś sprzedaż będzie prowadzona w trybie ustnego przetargu 

nieograniczonego. Wartość nieruchomości zostanie oszacowana przez rzeczoznawcę 

majątkowego po podjęciu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 

pytanie w sprawie projektu uchwały? 

Radny p. M DULOWSKI — zapytał o lokalizację tej nieruchomości. 

P. Barbara KIEĆ — odpowiedziała, że dysponuje mapą i wyjaśniła, że nieruchomość jest 

położona zaraz na początku miejscowości Biadoliny Radłowskie przy drodze gminnej, ale w 

trzeciej linii zabudowy licząc od drogi powiatowej w niedalekim sąsiedztwie znanej firmy 

transportowo - usługowej. 

Radny p. M DULOWSKI — podziękował za informację. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? 

Nikt więcej z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały 

XXVIII/327/2021 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wojnicz. 



Rada Miejska przystąpiła do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Marcin Dulowski, 

Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Tadeusz Kurek, Grzegorz Opioła, Tadeusz 

Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (3) 

Wojciech Derlaga, Bogdan Kurek, Edward Michalik 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wojnicz. 

P. Barbara KIEĆ — Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości — 

poinformowała, że uchwała dotyczy bezprzetargowej sprzedaży nieruchomości stanowiącej 

własność gminy Wojnicz o powierzchni 1 ara w obrębie geodezyjnym 

Zakrzów, w celu poprawienia zagospodarowania nieruchomości sąsiednich działek 84/7 

84/8. Uchwała wynika z wniosków właścicieli tych dwóch nieruchomości celem uregulowania 

stanu prawnego tej działki , gdyż działka ta jest już przez nich od kilkunastu lat 

zagospodarowana. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 



PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały 

XXVIII/328/2021 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wojnicz. 

Rada Miejska przystąpiła do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Marcin Dulowski, 

Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Tadeusz Kurek, Grzegorz Opioła, Tadeusz 

Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (3) 

Wojciech Derlaga, Bogdan Kurek, Edward Michalik 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zakupu nieruchomości do zasobu nieruchomości Gminy 

Wojnicz. 

P. Barbara KIEĆ — Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości — 

poinformowała, że uchwała dotyczy zakupu 2 działek położonych w miejscowości Milówka o 

łącznej powierzchni 325 m2, zaś celem zakupu jest powiększenie nieruchomości sąsiedniej, 

która stanowi własność gminy Wojnicz i zabudowana jest budynkiem Szkoły Podstawowej w 

M ilówce. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 



PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały 

XXVIII/329/2021 w sprawie zakupu nieruchomości do zasobu nieruchomości Gminy Wojnicz. 

Rada Miejska przystąpiła do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zakupu nieruchomości do zasobu nieruchomości Gminy 

Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Marcin Dulowski, 

Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Tadeusz Kurek, Grzegorz Opioła, Tadeusz 

Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (3) 

Wojciech Derlaga, Bogdan Kurek, Edward Michalik 

16 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej. 

P. Barbara KIEĆ — Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości — 

poinformowała, że uchwała dotyczy ustanowienia służebności gruntowej na działce 

stanowiącej własność gminy Wojnicz, położonej w obrębie geodezyjnym Dębina 

Łętowska na rzecz każdoczesnych właścicieli działki nr 98/41 w obrębie Zakrzów. Udzielenie 

tej służebności ma charakter odpłatny, będzie to jednorazowe odszkodowanie ustalone 

przez rzeczoznawcę majątkowego. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 



PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały 

XXVIII/330/2021 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej. 

Rada Miejska przystąpiła do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Marcin Dulowski, 

Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Tadeusz Kurek, Grzegorz Opioła, Tadeusz 

Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (3) 

Wojciech Derlaga, Bogdan Kurek, Edward Michalik 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wojnicz. 

P. Barbara KIEĆ — Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości — 

poinformowała, że dotychczasowa umowa dzierżawy obowiązywała swym okresem 3 lata, 

zaś jej obowiązywanie upływa 31 grudnia bieżącego roku. 

W związku z tym, że jest to kolejna umowa zawarta przez Gminę Wojnicz, wymagana jest 

zgoda Rady Miejskiej. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 



PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały 

XXVIII/331/2021 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wojnicz. 

Rada Miejska przystąpiła do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Marcin Dulowski, 

Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Tadeusz Kurek, Grzegorz Opioła, Tadeusz 

Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (3) 

Wojciech Derlaga, Bogdan Kurek, Edward Michalik 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Wojnicz. 

P. Barbara KIEĆ — Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości — 

poinformowała, że uchwała dotyczy zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Wojnicz w zakresie zmiany przeznaczenia 

terenów w granicach udokumentowanych złóż kruszyw naturalnych w miejscowości 

Sukmanie i Olszyny. Uchwała po poprawce ze względu na dodanie paragrafu 3 o 

dopuszczalności zatwierdzenia etapowej zmiany studium uwarunkowań. 

Radny p. A. KUBIS — powiedział, że Spór o eksploatację tych działek ciągnie się od kilku lat, 

jeszcze od Burmistrza „Z". 

Dotychczas burmistrzowie byli przeciwko eksploatacji tego złoża w tym miejscu. To nie jest 



tak, jak to przedstawiał p. Burmistrz na połączonych w komisjach, myśli że nieświadomie, bo 

nie jest to eksploatacja gdzieś za wałem, tylko jest to przed wałem kilkaset metrów, liczy, że 

200, 300 m. Zawsze wszyscy do tej pory byli przeciwni. Lokalizacja tej eksploatacji nie 

dotyczy tylko mieszkańców Sukmania, a nawet może bardziej to dotyczy mieszkańców 

Wielkiej Wsi, ponieważ jest to od tej drogi, która jest na pograniczu Sukmania i Wielkiej Wsi i 

ciągnie się do drugiej drogi, to już w Wielkiej Wsi, co jest kaplica koło państwa „G". 

Powiedział, że będzie to uciążliwe dla mieszkańców Wielkiej Wsi i to mieszkańcy Wielkiej 

Wsi powinni się wypowiedzieć 

Objeżdżał wczoraj ten teren, patrzył i Sukmania to dotyczy zaledwie 4 budynków, natomiast 

w Wielkiej Wsi jest tam w teren akurat gęsto zabudowany. Zwrócił się o odrzucenie tego 

projektu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały 

XXVIII/332/2021 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wojnicz. 

Rada Miejska przystąpiła do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Stanisław Karpiel, 

Aneta Kawa, Tadeusz Kurek, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

PRZECIW (2) 

Augustyn Kubis, Grzegorz Opioła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 



Marcin Dulowski 

NIEOBECNI (3) 

Wojciech Derlaga, Bogdan Kurek, Edward Michalik 

19. Zapytania i interpelacje. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zgłosić interpelację na piśmie? 

Nikt nie zgłosił interpelacji. 

20 Wolne wnioski. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? 

Radny p. A. KUBIS — powiedział, że chciałby więcej powiedzieć na temat tej działki. Problem 

z tą działką, która ma być eksploatowana ciągnie się już od kilku lat. Nawet sprawa już była 

w Sądzie Administracyjnym w Krakowie, bo nawet dotychczasowi Burmistrzowie, którzy się 

sprzeciwiali, między innymi obecny na sesji Pan, wniósł odwołanie od tej decyzji, nawet 

naniesienia tego kruszywa na mapy geologiczne. Niemniej jednak postanowienie było takie, 

że nanieść można, a nawet trzeba, natomiast eksploatacja tego kruszywa nie musi być 

podjęta. 

Radna p. J. CHRAPUSTA — powiedziała, że chciała uzyskać informację na temat progu 

zwalniającego w Łapaniu przed szkołą. Wie, że temat jest znany i wie, ze w Biadolinach 

będzie budowa przejścia, a co w Łoponiu? 

Z-ca BURMISTRZA — powiedział, że tak jak już wspominano, dofinansowanie dostało tylko 

wyniesione przejście dla pieszych w miejscowości Biadoliny Radłowskie. Zarząd Dróg 

Powiatowych w Tarnowie udzielił informacji, że przejście dla pieszych może być 

wykonywane w ramach inicjatyw samorządowych tzw. ,, inicjatyw samorządowych", czyli pół 



na pół razem z gminą. Uzyskano też informację, że jeżeli będzie taka wola Gminy, to na 

przyszły rok, jeżeli będzie taki program, to też można zgłosić do dofinansowania przejście 

dla pieszych w miejscowości Lopoń. 

Radny p. S. KARPIEL — podziękował za sprawne zajęcie się sprawą podjazdu z chodnika z 

ul. Jagiellońskiej na Plac Kościelny. Umożliwi to przemieszczanie się osób 

niepełnosprawnych na wózkach inwalidzkich, jak również wózków z dziećmi, bo do tej pory 

było to wnoszone po schodach. 

Jako drugi temat - zgłosił sprawę drogi przy ul. Warszawskiej, która wchodzi w Osiedle, 

gdzie brak jest oznakowania przy drugim wjeździe o skrzyżowaniu z drogą główna. 

Trzecia zgłoszona sprawa dotyczyła prośby od mieszkańców „Osiedla" przy ul. Warszawskiej 

w sprawie potężnej wyrwy zaraz przy zjeździe przy przedmiotowej drodze, co powoduje brak 

możliwości rozminięcia się 2 samochodów. Jego zdaniem kwestię tę załatwiło by jedno auto 

klińca. 

Poprosił następnie o informację w sprawie studni przy ul. Podlesie. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformował w sprawie pochylni, że to nie będzie zrobione teraz, 

ponieważ Gmina musi tam zrobić projekt zagospodarowania i zgłosić to do Starostwa 

Powiatowego, więc pochylnia nie będzie wykonana teraz od razu w tym etapie, ponieważ 

Gmina musi na to mieć dokumentację. 

W sprawie studni u Państwa na Podlesiu przy lesie w stronę Dębiny Zakrzowskiej 

powiedział, że temat jest trochę złożony, Osobiście był tam kilka razy, rozmawiał z 

zainteresowanymi. Ostatnio pojawiły się w radiu RDN takie informacje, że Gmina nie chce 

tego zrobić, czy jakieś potoczne informacje tego typu. 

Powiedział, że to nie jest tak i chciałby pokrótce wyjaśnić tą sytuację. 

Na wniosek Pana Radnego, Pan Burmistrz zobowiązał się do tego, że pomoże tej Pani. Byli 

tam kilkakrotnie. Ostatnio był tam na przełomie sierpnia i września u Pani i pomijając już 

poprzednie wysyłania pism, deklaracji, całą korespondencję, 

kiedy tam zajechał, zapytał dlaczego Pani nie podpisze tego pisma, tej zgody na wejście w 

teren, ponieważ Gmina musi mieć tam zgodę na wejście w teren, bo na nieswoim gruncie nie 

może nic wykonywać? Pani powiedziała, że ona nic nie podpisze, ponieważ nie ma drogi 

asfaltowej, nie ma oświetlenia - i ona nic nie podpisze. 

Poinformował ją, że przecież to jest dla jej dobra i żeby wyraziła zgodę i podpisała tą zgodę 

na wejście w teren. 

Jest tam bodajże pięciu współwłaścicieli - spadkobierców, którzy wszyscy muszą wyrazić 

zgodę. Wysłano dwukrotnie pisma do Pani, która zwróciła podpisane pismo, ale to pismo, 

które zostało wysłane z Urzędu do tej Pani z kolejną prośbą o wyrażenie zgody i podpisanie 



zgody na wejście w teren, żeby zgłosiła się do Gminy. Pani przyniosła do Gminy pismo 

podpisane przez tych współwłaścicieli , ale to pismo inicjujące od Gminy do niej. Tłumaczono 

jej, że nie może tak być, bo muszą to być odpowiednie druki, zgody, czy umowa 

udostępnienia nieruchomości . Teraz kolejny raz Gmina będzie wysyłać i jeżeli będzie taka 

potrzeba to będzie wysłać pismo do wszystkich. 

Powiedział, że trzeba się zastanowić, czy iść dalej w tym kierunku, dlatego że część rodziny, 

która mieszka w jednym budynku, wywierciła sobie studnię głębinową i ma wody pod 

dostatkiem. Rodzina Państwa, która tam mieszkała z kilkorgiem dzieci, zajmuje teraz 

mieszkanie socjalne w Wielkiej Wsi. Została tak naprawdę, bodajże jedna Pani, czy dwie 

Panie, które nie mają wody. I teraz pytanie, czy robić precedens i wiercić studnię ludziom, 

którzy powinni sobie sami o to zadbać, tak jak wszyscy mieszkańcy w całej Gminie. 

Osobiście mierzył tą studnię, którą ma Pani na podwórku i ona ma 4 m głębokości, ale nie 

było w niej wody, Nie wie dlaczego woda zniknęła. Analizowano budowę pół km sieci 

wodociągowej przy lesie i żeby ona spełniała minimalne wymagania co do zabezpieczenia 

przeciwpożarowego, musi być zabudowana rurą o przekroju 110. Jak obliczono, gdyby 

wszyscy miejscowi ludzie (wraz z tymi, którzy już mają studnię wybudowaną) zużywaliby 

wodę standardowo statystycznie, to byliby na granicy przydatności wody, bo woda w tej 

półkilometrowej rurze po obliczeniach wymieniałaby się co około 3 dni. Ta Pani, która ma 

studnię u siebie, nie ma żadnej infrastruktury wewnętrznej, która mówiłaby o tym, że to 

zużycie wody było duże. Wodę nosiła w wiadrach do domu. 

Powiedział, że trzeba się zastanowić nad tym, czy faktycznie Gmina będzie dla jednej, czy 

dwóch osób wiercić studnię i czy będzie robić taki precedens? W momencie, gdy było to 

kilkanaście osób, to jeszcze było mocno do zastanowienia i Pan Burmistrz wyraził na to 

zgodę. Natomiast teraz trzeba się mocno zastanowić nad tym, czy taki precedens stosować 

czy nie. Jest to kwestia do ustalenia. Gmina jest gotowa do wykonywania, jest 

dokumentacja, był wykonawca operatu wodnoprawnego, ponieważ Gmina musi zrobić 

dokumentację do takiego ujęcia wody. Był tak samo wykonawca wstępnie szacujący koszt 

na około 12 000 zł wywiercenia tej studni głębinowej na około 20 m, ponieważ obok jest 

wywiercona studnia na taką głębokość, więc oszacowano, ze około 20 m wystarczy, żeby 

zaopatrzyć w wodę te rodziny wraz z infrastrukturą, taką studnią wodomierzową ziemną, 

ponieważ ta Pani infrastruktury, żadnego zestawu hydroforowego nie ma. 

Powiedział, że to nie jest tak, że Gmina nie chce, Pan Burmistrz nie ma dobrej woli - to 

naprawdę nie tak. Gmina cały czas nadzorowała to i nadzoruje, no ale w momencie, gdy do 

jednego ze spadkobierców zamieszkujących w Wielkiej Wsi Gmina wysyła korespondencję z 

prośbą o kontakt i przesyłka ta jest dwa razy awizowana i zwrócona, to chyba nie jest złą 

wolą Gminy, że nie chce czegoś zrobić. Tak, że nie jest tak, jak jest przedstawiane w 

mediach publicznych. 



Powtórzył, że Pan Burmistrz wyraził zgodę i dążono do tego, żeby to wykonać, natomiast na 

dzień dzisiejszy trzeba się mocno zastanowić, czy taki precedens stosować i dla jednej, czy 

dwóch osób wiercić studnię. 

Radny p. S. KARPIEL — zapytał, czy rodzina z pięciorgiem małych dzieci, która dostała 

mieszkanie socjalne w Wielki Wsi dostanie to na stałe czy to jest okresowo? 

P. BURMISTRZ — powiedział, że to jest okresowo, ale on tam nie widzi chyba innej 

możliwości niż to, żeby Państwo opuścili ten dom, bo oni już teraz twierdzą, że pod lasem 

mają jeden pokój, ich jest sześcioro i się nie chcą wyprowadzić. Nikt nie będzie ich na siłę 

wyrzucał, ani usuwał, czy dawał im terminu. Najprawdopodobniej to będzie trwało dłuższy 

okres czasu i dlatego się zastanawia z tą studnią, bo to jest wyjątkowa sytuacja. Kiedy było 

tam sześć osób, uznał, że należy im pomóc, tylko że 

oni sami sobie nie chcą pomóc - nie chcą przyjść i podpisać, szukają potem wymówki i 

szukają radia RDN do pomocy. Jak się jedzie do nich na podwórko, to mówią o czym innym. 

Nie można współpracować tak z ludźmi . 

Rodzina dostała mieszkanie i została mama. Dziwię się, że druga strona, gdzie jest studnia 

głębinowa i mieszka drugi syn - nie chce matce udzielić wody. Taki jest pełny obraz tego 

wszystkiego, bo studnia jest w zasięgu ręki i właściciel nie pozwolił bratu i mamie wziąć, bo 

mu wody braknie. 

Można i tak się tłumaczyć, no czy Gmina ma budować w odległości 50, 30 czy 20 m 

następną studnię głębinową? 

Zastanawia się nad tym i nie mówi, że to jest sprawa przekreślona. Zobaczy jak sytuacja się 

rozwinie. Zobaczy co z tą rodziną i z tymi dziećmi. W momencie, kiedy podejmą decyzję, że 

chcą tam wrócić, to on podejmę decyzję o budowie studni i to 

potrwa krótko. Na razie trzeba ten temat przeczekać. 

P. BURMISTRZ - przeprosił za spóźnienie, ale musiał być w Tarnowie na spotkaniu z Panem 

Wojewodą, z Posłami , z samorządowcami z całego Subregionu Tarnowskiego. Pozyskał tam 

informację o pozyskaniu 10 000 000 zł, z czego 6 000 000 zł przeznaczone będzie na 

kanalizację Lukanowic, a 4 000 000 zł na remont Pałacu Dąmbskich. 

Powiedział, że już zaczyna się nabór drugiej edycji, najprawdopodobniej też na taką samą 

kwotę i wspólnie z Radnymi będą się zastanawiać co bardziej pilnego jest do zrobienia. Na 

pewno kanalizacja w dalszym ciągu, gdyż tam jest kosztorys blisko 20 milionów, a potem co 

do drugiej części - zobaczą. 

Są różne pomysły: Pałac Dąmbskich jest do roboty i szkoła do adaptacji pod Urząd, a przede 

wszystkim drogi. Robi się tych dróg bardzo dużo. Podziękował Radzie za te środki , które są 



do dyspozycji. Środki są pozyskiwane, ale naprawdę jest tragedia niektórymi drogami 

przyjechać 

Dzisiaj był w Olszynach na obydwu drogach i przekonał się, że jeżeli te drogi nie zostaną 

zrobione już po tej zimie, to mieszkańcy zostaną odcięci od świata. Takich dróg jest bardzo 

dużo. Jest Wąwóz Szwedzki, który sięga prawie pod samą Rudkę. Tam chciałby zrobić 

drogę z kanałem burzowym, żeby to zbierało wodę. Tam będzie duża inwestycja. Jest ul. 

Krzywa z Przeczniczką. To samo jest do zrobienia w samym Wojniczu - ul. Rolnicza. Tych 

dróg jest bardzo dużo i nie wie, czy z "Polskiego ładu" nie wziąć jednej raty tj. około 5 000 

000 złotych na wykonanie tych nowych dróg. Dlatego dzisiaj był na tym spotkaniu i chciałem 

podziękować wszystkim, którzy się w to zaangażowali jak Pan Wojewoda, Pan Premier i Pan 

Poseł. Gmina ma trochę pieniędzy, 400 000 zł tydzień temu otrzymano na "Cyfrową gminę", 

dzięki czemu będą fundusze na informatykę, na sprawy informatyczne, co planuje zrobić już 

w nowym budynku, żeby tam były już pełne zabezpieczenia, cyberbezpieczeństwo itp. 

Następnie zabrał głos w sprawie wydobycia żwiru w Sukmaniu. Powiedział, że nie wiadomo 

kto dostanie koncesję, czy nie dostanie. Jest żwirownia blisko centrum Wojnicza i nic się nie 

dzieje. Jak coś od nich chcemy to, to wiemy gdzie mają firmę, gdzie mają żwir i chętnie 

bierzemy, natomiast też nie można im zabraniać eksploatacji. Od tych firm spływają podatki 

dla gminy i wszystkie dobra. 

Uważa, ze firmy od żwiru chyba też odejdą, bo teraz praktycznie wykorzystuje się sam 

kliniec. 

Powiedział, że Studium, to nie jest jeszcze koncesja, to nie jest wydobycie, to nie jest 

uciążliwość. Nie wiem kiedy to nastąpi . Następnie poinformował, że „donosy, skargi które 

piszą niektórzy na nas, albo i ci, którzy może i od nas piszą", znalazło odzwierciedlenie. 

Przyszło pismo od Wojewody, że nie stwierdzono żadnych uchybień, natomiast 

poinformowano Regionalną Izbę Obrachunkową, która już w tej chwili kontroluje Gminę. 

Przyspieszono kontrolę półtora roku wcześniej, no i też na pewno nie będzie żadnych 

uchybień, bo nikt nie działa przeciwko ludziom, przeciwko mieszkańcom, tylko „musimy 

głęboko się zastanowić, czy warto pluć w swoje gniazdo? Czy my nie umiemy normalnie, 

elegancko współpracować i ciągnąć to wszystko w jednym kierunku? Jeżeli to ma trwać tak 

dalej, to się zastanówmy. Żeby w jednej sprawie napisać na ulicę Nowogrodzką, do Ministra 

Sprawiedliwości , do Wojewody, gdzie wcale to pismo nie musiało iść, bo wystarczyło 

napisać, bo było to przedmiotem badania Komisji Rewizyjnej, gdzie nie stwierdzono 

uchybień, no ale najlepiej odepchnąć to od siebie." Dlatego jest mu przykro, ale musi 

Radnym to powiedzieć, bo oni muszą o tym też wiedzieć, że to się nie da w ten sposób, to 

do niczego dobrego nie prowadzi. To nie jest jego prywatny folwark, on sobie nie rzuca z 

kieszeni pieniędzy na to, na co mu się podoba. On daje pieniądze tam, gdzie Rada ustali. Co 

Rada uchwali, to on to wykonuje. Później jakieś podejrzenia, nie wie w jakim kierunku i komu 



to jest potrzebne. Chyba tylko po to, żeby o Gminie mówiono głośno. „Niech mówią głośno, 

ale niech mówią głośno i dobrze, a niech nie mówią głośno i źle", bo nikt nie jest przeciwko 

czemuś, czy komuś. 

Powiedział, że w Urzędzie Miejskim aktualnie jest kontrola Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Uważa, że w niektórych sytuacjach można stwierdzić, że są to skargi lub bezpodstawne 

donosy. W razie niejasnych sytuacji ktoś powinien przyjść na sesję, gdzie uzyskałby 

odpowiedź gdzie coś było robione, za co i w jaki sposób to zostało wykonane, a nie 

podejrzewać nie wiadomo o co. 

Powiedział, że Gmina pozyskała dużo środków, które są wykorzystywane na konkretne 

inwestycje. 

Gmina jest po ogłoszeniu przetargu na OLIMPIĘ Wojnicz, którego najkorzystniejsza oferta 

jest droższa o 190 000 od kosztorysu, ale uważa, że nie ma już co czekać. Po sesji zostanie 

podpisana umowa i zostaną rozpoczęte prace. 

W dniu dzisiejszym ma miejsce otwarcie ofert na wykonanie centralnego ogrzewania w 

Domu Strażaka w Łukanowicach, gdzie też 5 000 brakuje, ponieważ kosztorys był wyceniony 

na 171 000,00 zł, a kwota, która wyniknęła z przetargu wynosi 176 000,00 zł. I też tego już 

się nie odwołuje. Jest sprawdzana firma i będzie podpisana umowa na centralne ogrzewanie 

w Domu Strażaka w Łukanowicach. Wszystkie roboty drogowe w Wojniczu są sprawnie 

realizowane. Jest trochę bałaganu, trochę utrudnień, za co trzeba przeprosić mieszkańców i 

poprosić o wyrozumiałość. 

Jest to utrudnieniem dla kierowców i dezinformacją, ale może też ta sytuacja przygotuje na 

organizację ruchu w przypadku jak tych świateł kiedyś zabraknie. 

Wszystkie sprawy realizowane są na bieżąco. 

Radny p. A. KU BIS — zwracając się do p. Burmistrza powiedział, że on wcale przeciwko tej 

żwirowni nawet nie jest, bo ona go kompletnie nic nie dotyczy, ale był wybrany przez 

określoną grupę mieszkańców i skoro oni do niego zgłaszają taki problem i mówią, żeby w 

tej sprawie interweniował, to interweniuje. Raczej to dotyczy nie mieszkańców Sukmania, 

tylko Wielkiej Wsi. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że on nie mam do Pana Radnego pretensji, tylko mówię, że od 

momentu kiedy to Studium będzie uchwalone i jeżeli faktycznie zostaną zaliczone te złoża i 

niczym tam jakaś koncesja będzie, to nie wie czy ten żwir będzie wtedy już potrzebny z 

Dunajca i nie ma pretensji, tylko mówi, że trzeba też ludziom tłumaczyć w pewnym sensie, 

że jest ich przedstawicielem i będzie interweniował. Tylko też trzeba wytłumaczyć, że na 

pewno nie stanie się nic, żeby ktoś komuś po podwórku jeździł albo jakoś na dziko to 

wybierał. Teraz wszyscy widzą, że drogi asfaltowe do żwirowni są zraszane co chwilę, to już 



nie jest to, co było kiedyś, że przez Isep jechał Ził za Ziłem, które niszczyły drogi, bo 

przedtem innych samochodów nie było i jeździli przez 40 lat aż wybrano praktycznie cały 

Dunajec z Ispu i stoją domy, nic się nie stało i takie jest życie niestety. 

Czy Gmina ma z Chin sprowadzić żwir, jak ma swoje kruszywo na terenie kraju? 

Radny p. M. DULOWSKI — zapytał, czy wiadomo już coś na temat przetargu śmieciowego, 

czy dyskutowano na ten temat, czy nie? 

P. BURMISTRZ — odpowiedział, że nie. Gmina czeka na rozstrzygnięcie. 

Radny p. M. DULOWSKI — dopytał, czy na rozstrzygnięcie przetargu? 

P. BURMISTRZ — potwierdził. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformował, ze Gmina czeka na otwarcie ofert, które ma nastąpić 6 

albo 8 listopada. 

Radny p. M. DULOWSKI — zapytał, czy zdążymy? 

Z-ca BURMISTRZA — odpowiedział, że zdążymy. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że ostatnio na komisjach dość dużo na ten temat rozmawiano i 

okaże się co będzie. 

P. J. KUREK — Radny Powiatu Tarnowskiego — powiedział, że ma takie może informacje nie 

z Powiatu, ale jeżeli będą zaproszeni z Przewodniczącym Rady Powiatu, to może będzie im 

dane przekazać jakieś milsze informacje dotyczące gminy, ale nie chciałbym teraz 

wyprzedać faktów, bo byłoby to z jego strony nietaktem. 

Ale z takich spraw związanych z Gminą Wojnicz, jako mieszkaniec odniósł się do 

sprawozdania, które złożył Pan Zastępca Burmistrza i jako jeden z mieszkańców ulicy 

Wąwóz Szwedzki i tamtych okolic, skierował słowa uznania za zajęcie się tymi dwoma 

figurkami św. Piotra i św. Pawła — i jak zaznaczył - rodzinnie i emocjonalnie z tą Kapliczką 

jest bardzo związany. Zgłosił małą uwagę, że chyba konserwator tych figurek zapomniał o 

tym, że są wykute w cokołach tych figurek napisy fundatorów. One niegdyś były pomalowane 

farbą, gdzie było to czytelne. W tej chwili to jest zupełnie nieczytelne. 

Dobrze byłoby jednak ku chwale fundatorów te wyfrezowane rowki z napisami pogrubić. 

I drugi temat, który był już przedmiotem takiej interwencji telefonicznej, nie do gminy Wojnicz, 



ale dotyczy potoku Więckówka, którego administratorem są Wody Polskie. Od kilku 

miesięcy, przy rampie wjazdowej do kępy - nie tej rampie przy ujęciu wodnym, tylko 

wcześniejszej . Tam jest mostek i na długości chyba już nawet kilkuset metrów jest potężny 

zator spowodowany kilkuset kubikami wszystkiego, co woda mogła zebrać z całej Gminy 

Wojnicz, od pralek, opon itd. tam jest naniesione. Wody Polskie tłumaczyły się, że nie mają 

pieniędzy. Zwrócił uwagę, że jest to w strefie sanitarnej ujęcia wody dla wodociągów 

Brzeskich. Dziwi się, że Wodociągi Brzeskie nie reagują na coś takiego, bo ta woda jest 

przez te śmieci filtrowana. Tak jest zatkany mostek, że woda leje się już nie przez koryto, 

tylko zupełnie przez kępę, która jest zalana. Nic się złego nie dzieje, kiedy nie ma opadów, 

ale jak przyjdą opady, to może nawet dojść do zatopienia, bo gdzieś na wysokości ulicy 

Kąpielowej woda wyjdzie ponad wał. 

Tam jest przepust całkowicie zablokowany i obawia się, że wymaga to na pewno pracy 

konkretnego sprzętu, jakichś samochodów, bo jest tego bardzo dużo. 

Pogratulował kolejnych pozyskanych pieniędzy, kolejnych inwestycji, czy coś się będzie 

działo. 

P. BURMISTRZ — poinformował, że te figurki zostały już wykonane. Powiedział, że poprosi 

wykonawcę o odtworzenie tych napisów. Poinformował, ze było tam chwilowe zatrzymanie 

prac, bo wykonawca z własnej woli wypiaskował barierki i pomalował na niebiesko, co nie 

było przedmiotem projektu, ani uzgodnień z Gminą. Konserwator to zakwestionował, dlatego 

trzeba trochę, ale ma nadzieję, że nie trzeba będzie zmieniać farby np. na zieloną. 

Zwracając się do Radnego Powiatowego powiedział, że pewnie Pan Przewodniczący Rady 

Powiatu chciał przekazać wiadomość i to nie jest żadną tajemnicą, wszyscy wiedzą — chodzi 

o „Drugi Ład". Starostwo Powiatowe otrzymało 8 500 000 zł. , które będzie akurat 

przeznaczone na teren gminy Wojnicz, bo cała Więckówka, przez Aleje aż do cmentarza w 

Grabnie będzie budowana droga z chodnikiem. W konsekwencji Gmina Wojnicz nie dostała 

10, a 18,5 mln. zł. Pieniądze dostało Starostwo, dlatego chce bardzo gorąco podziękować za 

to, jak również Panu Radnemu, Panu Jackowi za to, że przegłosowali , że wystąpili o to, bo 

już te Aleje w Więckowicach wymagały tego, żeby tam powstał chodnik. Jest tam projekt 

zrobiony, kanał burzowy będzie przebiegał środkiem drogi, będzie miejsce na chodniczek z 

jednej strony. dlatego już będzie bardziej bezpieczne. 

Powiedział, że Przewodniczącego Rady Powiatu nie ma na obecnej sesji, ponieważ 

uczestniczy w spotkaniu z Ministrem Adamczykiem, gdzie pewnie będą te sprawy też 

jeszcze omawiać. 

Radna p. J. CHRAPUSTA — zapytała, że jeżeli są takie duże pieniądze dla Grabna, czego 

pogratulowała, to czy Lopoń nie straci na tym, czy będzie chodnik w przyszłym roku? Czy 



będzie z innych funduszy realizowany? 

P. BURMISTRZ — powiedział, że to są duże pieniądze na Grabno, ale one są ze Starostwa 

Powiatowego. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — powiedział, że gdyby były zgody w Łoponiu, to 

Rada już by przeznaczyła środki. W takiej sytuacji Starostwo wyraziło zgodę na chodnik w 

Woj niczu. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że cieszy się, że ten problem będzie z głowy. Jeżeli chodnik 

zostanie zrobiony w całości do końca w Grabnie, to na pewno działania zostaną skierowane 

na inną drogę powiatową, bo ta droga powiatowa na Biadoliny naprawdę wymaga remontu. 

Ma nadzieję, że Starostwo też o tym pomyśli i może akurat też wspólnie uda się zrobić jakiś 

drugi odcinek, tak jak to robią i długi odcinek chodnika. Wtedy się Gmina dokłada w jakiejś 

kwocie, w procencie. 

Powiedział, że jest 4 "Łady" i jeżeli będą prowadzone działania w ten sposób, to może i do 

Biadolin ściągną tak samo środki. 

Radna p. J. CHRAPUSTA — powiedziała, że ona by nie chciała, żeby zapomniano o 

skończeniu tego chodnika w Łoponiu, który miał być w 2020 zrobiony. 

P BURMISTRZ — powiedział, że nic nie zapomniano. Powiedział, że Radni sami widzą, że te 

rzeczy, które są robione, też są ważne jak np. wodociągowanie, które kosztuje dużo 

pieniędzy. 

Cieszy się, że zaczyna się powoli kanalizacja. Może przez kilka lat uda się uzyskać po 6 po 5 

milionów i będzie można realizować tą inwestycję we wsiach i kanalizować to powoli. Oprócz 

tego bardzo dużo się robi, bo i PSZOK, stadion Olimpii Wojnicz, całe skrzyżowanie, drogi. 

Szkoła teraz jest cała rozkopana. W Wielkiej Wsi jest już umowa podpisana. Dom Ludowy w 

Wielkiej Wsi i Szkoła Wielki Wsi, to wszystko ruszy. Co do 2 szkół w Grabnie i w Olszynach 

są wnioski pozytywnie ocenione z projektu norweskiego. Powiedział, że problemem są 

awarie centralnego ogrzewania we wszystkich starych budynkach. W tym roku w Grabnie 3 

piece uległy awariom: w szkole, w przedszkolu i w Domu Ludowym, które trzeba wymienić. 

Wszystkie te urządzenia mają swoją wytrzymałość i trzeba to robić, dlatego co chwilę 

pojawiają się dosyć wysokie wydatki np. 10, 8, 5, 15 tys. zł. 

Poinformował, że na hali sportowej w Wielkiej Wsi, która powstała w 2014 roku dach 

przecieka, ale Samorząd wtedy wiedział jakimi pieniędzmi dysponuje, bo nie było tych 

pieniędzy. 



Trochę też źle został zrobiony ten dach, bo nie ma zakładki na blasze tak jak powinno być. 

W tej chwili przecieka, woda leje się do środka, dlatego nie ma innego wyjścia. W przyszłym 

roku na wiosnę trzeba ściągać całe pokrycie dachowe i robić nowe. 

To są takie nieprzewidziane koszty, ale też nie można pozwolić, żeby tam to wszystko do 

środka się lało, żeby krokwie, pokrycie i więźba dachowa zgniły. 

Radny p. M. DULOWSKI — powiedział, że w tym roku już miało być coś zrobione z 

chodnikiem w Biadolinach z uwagi na to, że połączono ten projekt z końcówką Łoponia. 

Przedłużyło się uzyskanie pozwolenia na budowę i rozumie, że w przyszłym roku zaczyna 

się robić chodnik, który jest niezbędny, bo tam cały czas przemieszczają się dzieci i osoby 

starsze. Wyłączane jest światło czyniąc oszczędności, więc to nie jest tak, że trzeba czekać. 

Trzeba robić natychmiast ile się będzie dało. Jeżeli się uda pozyskać większe pieniądze, 

które wystarczą na całość inwestycji, to będzie bardzo wdzięczny. Natomiast jeżeli się nie 

uda zdobyć takich pieniędzy, to przynajmniej rok w rok trzeba cokolwiek robić, bo to zawsze 

zmniejszy odległość która jest do wykonania. 

Dzieci zaczęły chodzić do szkoły, jest kwestia przedszkola, zresztą dlatego chodnik będzie 

tam budowany, to wyniesione przejście, też się troszeczkę przedłużyło. 

To nie jest tak, że w 2020 roku miał być skończony chodnik w Łoponiu, ponieważ końcówka 

tego chodnika została dołączona do projektu chodnika przy drodze powiatowej od Biadolin w 

kierunku Łoponia. Bardzo dobrze, bo to jest jedno przedsięwzięcie i trzeba to zrobić tak, 

natomiast nie można w ten sposób tego dzielić, to się musi zacząć robić rok po roku ile się 

będzie dało. 

Radny p. T. KUREK — powiedział, że nie ukrywa, że wiadomość o otrzymaniu pieniędzy na 

budowę chodnika i remont Alei i drogi przez Więckowice, aż do cmentarza w Grabnie bardzo 

go ucieszył. Razem z Radą Sołecką starali się oto już ponad 12 lat i sukcesywnie pisma były 

składane do Starostwa. 

Podziękował w imieniu mieszkańców Więckowic wszystkim tym, którzy się przyczynili do 

tego, że te pieniądze dotarły na te inwestycje. Ze swojej strony też są przeznaczone środki 

na projekt oświetlenia. Jeżeli dojdzie to do skutku, to będzie wyglądało wspaniale. 

Radny p. M. BACHARA — powiedział, że chce zwrócić uwagę pod kątem bezpieczeństwa na 

sprawę ronda, które mieści się na drodze Wojewódzkiej 975 w miejscowości Dębina 

Łęłowska. Mieszkańcy i sam osobiście też zwrócili uwagę na to, że często zdarza się 

szczególnie w okresie zmierzchu, że te latarnie tam nie świecą, a rondo jest umiejscowione 

na prostym odcinku drogi i dochodziło tam do zdarzeń drogowych. Nie były to zdarzenia 

tragiczne i oby takich nie było, niemniej zwraca się z prośbą, żeby mieć tą sprawę na 



uwadze z uwagi na bezpieczeństwo. 

Drugą przedstawioną sprawą była prośba, by zrobić rozeznanie czy jest możliwość 

pozyskania funduszy zewnętrznych na remont, na kompleksową modernizację cmentarzyka 

austriackiego w Zakrzowie. 

Zapytał następnie o kwestię budowy kanalizacji dla miejscowości Dębina Łętowska, 

Zakrzowska i Zakrzów? Na jakim to będzie etapie? 

P. BURMISTRZ — powiedział, że projekt na tą inwestycję jest gotowy. Z której strony będzie 

najbliżej do jakiegoś wpięcia, jeżeli chodzi o zrzut tej kanalizacji, to od tego miejsca będzie 

realizowana inwestycja. Powiedział, że nie cały Zakrzów jest objęty tym projektem, tam jest 

chyba tylko wzdłuż drogi Wojewódzkiej, tak, że centrum wsi będzie objęte pewnie następnym 

projektem, który będzie robiony. 

Trzeba to podzielić co najmniej na 3 części. Kosztorys opiewa na ponad 18 milionów, na 

razie Gmina ma 6. Zobaczy jak to będzie wyglądać po przetargu. Podzielone zostanie to na 

etapy, by te prace postępowały. 

„Na pewno jak będzie następny "Ład", to będziemy widzieć czy napiszemy na kanalizację. 

Jeżeli napiszemy, to tym lepiej, bo praktycznie Łukanowice byłyby skanalizowane. 

Przemyślimy to i będziemy widzieć z której strony będzie lepiej, żeby to zetapować", bo 

wiadomo, że inwestycję trzeba realizować od strony punktu zrzutu ścieków, żeby to działało. 

Powiedział, że jeżeli chodzi o cmentarz, to rozmawiał z kierownikiem Referatu Gospodarki 

Komunalnej, że pracownicy tam działają w tym kierunku i na pewno na Wszystkich Świętych 

zostanie pięknie przygotowany. Na pewno tam pojadą pracownicy, a w przyszłym roku 

będzie chciał pisać o jakieś dofinansowanie, tak jak pisze się o dofinansowanie do kapliczek. 

Tak samo Gmina będzie pisać na cmentarze wojenne, żeby można było uzyskać te 

pieniądze które są, a są, bo inne Gminy dostają na te cmentarze. U nas nie było 

porozumienia podpisanego z Wojewodą dlatego to było „tak na boku". 

Odnosząc się do sprawy ronda powiedział, że Rada uchyliła uchwałę, ponieważ na ten rok 

Zarząd Dróg Wojewódzkich nie otrzymał pieniędzy, natomiast od nowego roku ta uchwała 

pewnie będzie uchwalona na nowo, dzięki czemu Gmina otrzyma po 1 500 zł na utrzymanie 

2 rond. To są niewielkie pieniądze, ale obowiązek utrzymania spada na Gminę. Może 

zostanie to obsadzone jakimiś ozdobnymi krzewami, żeby to już raz na stałe było estetycznie 

zagospodarowane. Zostanie to jeszcze przedyskutowane z Zastępcą, czy tam może 

zainstalować jakieś lampy pulsujący, żeby to dodatkowo oświetlić, bo faktycznie chyba 

żadne inne rondo nie jest tak rozjeżdżane, jak w to w Dębinie Lętowskiej. 

Często ktoś wjeżdża na wyspę ronda i niszczy znajdujące się tam instalacje. W ostatnim 

czasie zostały powyrywane instalacje elektryczne. Chciałbym, żeby kierowcy szanowali to 

wspólne dobro. 



21 Zamknięcie obrad sesji. 
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